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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2016/17:1398 Kostnadsökningar för kommuner

Sveriges kommuner står inför betydande utmaningar. Den demografiska 
utvecklingen, med ett ökande antal barn och äldre, innebär att behovet av 
kommunsektorns verksamheter ökar betydligt snabbare än vad skatteunderlaget 
gör. Allt färre ska försörja allt fler. Om inga förändringar eller effektiviseringar 
görs bedöms gapet mellan intäkter och befolkningens behov av välfärdstjänster 
fram till 2020 vara omkring 40 miljarder kronor. 

Inom de närmaste åren beräknas även behovet av investeringar öka kraftigt. 
Nya skolor, äldreboenden och idrottsanläggningar behöver planeras och 
byggas. Dessutom är behovet av nya bostäder skriande. Det är en utveckling 
som inte är långsiktigt hållbar om kommunerna ska klara av framtida 
nödvändiga investeringar. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga finansminister Magdalena 
Andersson:

 

Vilka åtgärder avser ministern att vidta för att kommande kostnadsökningar 
inte ska påverka landets kommuners förmåga att upprätthålla en hög nivå av 
välfärd?

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-05-16
Besvaras senast
2017-05-24 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


